
ULSETSKOGEN SKOLE

2022/2023
Referat
FAU møte

Dato: 12.06.2024

Tid: Klokken: 19.30 – 21.00 Møtenr: 6

Sted: Ulsetskogen skole,
Lærerværelset

Kopi til: Rektor
Skolens sekretær

---------------------------------------------------------------------

Tilstede:
Thorbjørn F Widnes (1. trinn)
Linn Skartveit (2. trinn)
Miriam Valde Vidareid (3. trinn)
(4. trinn)
Shelaine Nilsen (5. trinn)
Hilde Klimpen (5. trinn)
Anne Merete Hegrenes (6. trinn)
Ane Nordeide (6. trinn)

Referent: Anne-Kristin M Johannessen (2. trinn)

------------------------------------------------

Punkt Innhold Ansvarlig Frist
1 FAU-vedtekter

Referat fra mai må korrigeres mtp vedtekter. Vedtektene ble vedtatt i forrige
møte.

Ane

2 Representanter til neste år FAU

Nye representanter må være klare til årsmøtet i oktober.
FAU skoleåret 24/25:

1. trinn ok
2. trinn ok
3. trinn må ha 2 nye
4. trinn må ha 1 ny (Pål fortsetter)
5. trinn må ha 1 ny (Shelaine fortsetter)
6. trinn må ha 1 ny (Anne Merete fortsetter)
7. trinn må ha 2 nye

Nye FAU-representanter må stille på første møte i september. Hvis ikke
nye representanter er klare, må dagens representanter stille.
Det må velges ny leder, nestleder og referent på årsmøtet.

Alle

3 Innmeldt sak: Kosthold skole/SFO
Det er kommet ulike henvendelser på kosthold og noen foreldre
etterlyser sunnere og bedre mat.

● Et konkret innspill er at brødet er for lite grovt og ikke av god
kvalitet.

Rektor



● Andre foreldre mener at det blir for mye servering av is og
godteri. Det er totalsummen det reageres på.

● Må f eks studentene ha kake med når de slutter? Kan man ha en
gøy lek i stedet?

● Turdager- lærere må oppfordre til sunn mat. Et eksempel er at
de kan be foreldre og elever om å IKKE ha med seg en hel
pakke kjeks.

FAU etterlyser føringer for kosthold ved SFO og generelt bruk av
godteri/is som premiering. FAU ber skolen være oppmerksom på
summen av alt. Er det nøtteallergi eller peanøttallergi ved skolen nå?
Kan barna ha med mandler?

4 17. mai - Evaluering
● Toget: - ruten ble for lang?
● Det ble rot ift sykehjemmet. Det viste seg at beskjedene fra FAU

angående oppstilling for synging ikke hadde nådd frem. Neste år
bør barna synge på fremsiden av aldershjemmet.

● Oppmøtet ved Espira fungerte OK.
● Kan de eldste elevene f eks 6-7 trinn være i større grad involvert,

f eks i kiosk og andre oppgaver?
● Det er mulig at aktivitetene bør i større grad også tilpasses 5. 6.

og 7. trinn. Det oppleves at aktivitetene er hovedsakelig tilpasset
1-4 trinn. Elevrådet bør får være med på spille inn hva de kunne
tenke seg av aktiviteter på 17. mai.

17. mai
komite

5 Vei- og trafikksituasjonen - en sikrere skolevei.
● Det parkeres på begge sider av veien (Ulsetskogen). Kan en

brannbil passere ved slik parkering? Parkering på fortau-siden
gjør fortauet meget uoversiktlig for bilistene. Bør det være
parkering forbudt på ene fortau-siden? FAU oppfordrer foreldre
til å melde dette inn til Bergen kommune.

● Foreldre fortsetter å snu bilen ved innkjøringen til skolen.
Tidligere ble det satt opp kjegler ved innkjøringen, i det
tidsrommet foreldre leverer barna. Kan SFO-barna sette opp om
morgenen?

● Det er mye kjøring av skolebarn. Hvordan får vi flere barn til å
gå/sykle selv til skolen? Kan skolen arrangere en
gå-sykkelaksjon fra feks 3. trinn?

● Barn som bor i området f eks Myrdalshovden eller Rolland, kan
de slippes av ved Garnstuen ved Coop Extra, nedenfor
Ulsetskogen skole?

Alle


